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1 Opening en vaststelling agenda

2 Stukken ter advisering (Besluitvorming door AB)

2.1 Inspraakrijp verklaren (voor-)ontwerp Waterbeheerprogramma 2022-2027
Met het waterbeheerprogramma 2022-2027 'Stroomopwaarts' geeft 
het waterschap partners, bewoners en de eigen organisatie inzicht in waar het 
waterschap voor staat. We delen hiermee onze ambities en nodigen onze 
partners graag uit tot nadere samenwerking. Wij willen integraal, 
gebiedsgericht samenwerken aan water in een klimaatbestendige regio, vanaf 
het begin van het proces. En we willen ons extra inspannen voor het zuiveren 
van afvalwater en duurzaamheid, voor een leefbare toekomst. Het 
waterbeheerprogramma geeft aan welke doelen we nastreven, 
welke maatregelen we daarvoor uitvoeren en welk beleid we ontwikkelen. De 
maatregelen zijn op strategisch niveau, met ruimte voor nadere uitwerking in 
de jaarlijkse planning- en control-cyclus, waar we ook rapporteren over de 
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voortgang.
Met dit voorstel wordt het algemeen bestuur gevraagd om het Ontwerp 
waterbeheerprogramma 2022-2027 vrij te geven voor inspraak. U vindt het 
ontwerp WBP via deze link:

https://hdsr.preview.foleon.com/waterbeheerprogramma/stroomopwaarts/wel
kom/

Het algemeen bestuur wordt voorgesteld:
het Ontwerp waterbeheerprogramma 2022-2027 vrij te geven voor inspraak

Advies commissie:
Agenderen als bespreekstuk voor de vergadering van het algemeen bestuur op 
7 juli 2021

Mevrouw Otterman (hoogheemraad WN)
 Grondwater: voorstel om dit najaar een thema avond hierover te

            organiseren (ook wellicht Delta programma Zoetwater). 
 SMART: prima idee om in aanloop naar de begroting voor 2023 met 

nieuwe indicatoren te werken welke passen bij dit HWBP.  Hier zal vanaf 
het najaar met het AB aan worden gewerkt. 

 Gekeken zal worden of de tekst scherper gemaakt kan worden met 
betrekking tot ecologie en de doelstelling voor biodiversiteit.

 Een lijstje met geraadpleegde beleidsdocumenten zal worden 
toegevoegd aan het WBP

2.2 Vaststelling voorkeursalternatief dijkversterkingsproject Culemborgse Veer-
Beatrixsluis (CUB)
In 2017 is HDSR gestart met de voorbereiding van het dijkversterkingsproject 
Sterke Lekdijk. De aanleiding voor deze versterking is dat de dijk niet voldoet 
aan de veiligheidsnormering zoals in 2017 vastgelegd in de Waterwet. Het 
deelproject Culemborgse Veer - Beatrixsluis is opgenomen in de 
programmering van het Hoogwaterbeschermingsprogramma (HWBP). De 
dijkversterking wordt, overeenkomstig de werkwijze van het HWBP, doorlopen 
in de drie fases: verkenningsfase, planuitwerkingsfase en realisatiefase. Het 
project Culemborgse Veer - Beatrixsluis is medio 2019 gestart met de 
verkenningsfase. De verkenningsfase wordt afgesloten met het vaststellen van 
het voorkeursalternatief. Het voorkeursalternatief voor Culemborgse Veer - 
Beatrixsluis is nu gereed binnen de met het dagelijks bestuur afgesproken 
planning en budget, en wordt ter vaststelling aan het algemeen bestuur 
aangeboden.
We zijn verheugd dat wij samen met onze bestuurlijke partners, 
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belanghebbenden en bewoners, tot een passende oplossing zijn gekomen voor 
de dijkversterking. Het voorliggende voorkeursalternatief zorgt niet alleen voor 
een veilige en robuuste Lekdijk, maar houdt zorgvuldig rekening met belangen 
rondom de dijk én biedt veel ruimte voor maatschappelijke meerwaarde 
mogelijk voor het gebied. 

Het algemeen bestuur wordt voorgesteld:

1. het voorkeursalternatief voor de dijkversterking Culemborgse Veer - 
Beatrixsluis vast te stellen zoals vastgelegd in het I-report, versie 4 juni 
2021 (pdf-versie bijlage 1 – Nota voorkeursalternatief, DM 1771364);

2. een bedrag ter grootte van € 1,1 mln. beschikbaar te stellen als 
synergiekrediet, voor het financieren van eigen meekoppelkansen in de 
planuitwerking, alsmede voor het borgen van co-financiering van 
meekoppelkansen van derden, die raken aan eigen ambities, e.e.a. in 
lijn met het AB-besluit van 16 december 2020.

Insprekers:
 De heer Schakel, op persoonlijke titel
 De heer M. Hoctin Boes, namens Vereniging Sterke Lekdijk
 Der heer A. Lotte, namens werkgroep SAS

Advies commissie:
agenderen als bespreekstuk voor de vergadering van het algemeen bestuur op 
7 juli 2021

Mevrouw Otterman (hoogheemraad WN)
 Reactienota op de insprekers  wordt met de stukken meegestuurd voor 

de vergadering van 7 juli a.s. 
 Gekeken zal worden waar mogelijk excursies georganiseerd kunnen 

worden voor het AB (dat geldt voor alle deeltrajecten). 
 Mevrouw Otterman en de heer Haan hebben a.s. maandag 14 juni een 

gesprek gepland met de Vereniging Sterke Lekdijk
 Natuuronderlegger Sterke Lekdijk komt richting AB 
 De tekst van het 2e beslispunt wordt nog een keer goed gecheckt.

2.3 Voorbereidingskrediet Waterberging en doorvoer Willeskop
Het is duidelijk geworden dat toekomstige wateropgaven als gevolg van 
klimaatverandering niet meer alleen kunnen worden opgelost binnen het 
bestaande watersysteem.
Vanuit de strategische lijn Toekomstbestendig waterbeheer kijken we verder 
vooruit om ons waterbeheer toekomstbestendig te maken en te houden.



Pagina 4

Het project ‘Waterberging en -doorvoer Willeskop’ is een project waardoor we 
meer sturingsmogelijkheden krijgen op het hoofdwatersysteem en waardoor 
het gehele westelijk watersysteem robuuster en klimaatbestendiger wordt.

Het algemeen bestuur wordt voorgesteld:

1. in te stemmen met de verdere voorbereiding van het project 
‘Waterberging en -doorvoer Willeskop’ en hiervoor een aanvullend 
krediet van € 302.000 beschikbaar te stellen, waarmee de 
voorbereidingskosten van het project € 592.000 bedragen;

2. dit bedrag aan voorbereidingskosten te dekken uit het in de begroting 
2021 opgenomen investeringsbedrag van € 2,9 mln. voor het project 
Waterberging en –doorvoer Willeskop.

Advies commissie:
agenderen als bespreekstuk voor de vergadering van het algemeen bestuur op 
7 juli 2021

De heer De Jong (hoogheemraad)
 Begin volgend jaar komt er een overzicht over synergiekansen en 

meekoppelkansen. 
 Het voorstel wordt verder ‘verrijkt’: n.a.v. de gestelde vragen worden 

zaken nadrukkelijker in beeld gebracht en komt er ook een nadere 
toelichting m.b.t. de financiën.

2.4 RES 1.0 Midden Holland en Foodvalley
Dit voorstel betreft de uiterste west- en oostflank van het beheergebied van 
ons waterschap. HDSR stelt deze RES’en vast als medeoverheid zoals 
afgesproken in het Klimaatakkoord. Onze collega waterschappen HHSK en 
Vallei en Veluwe hebben ons ambtelijk en bestuurlijk vertegenwoordigd in de 
respectievelijke RES’en, aangezien onze inzet klein is.
(HDSR heeft op eenzelfde manier waterschappen Vallei en Veluwe, AGV en 
Rivierenland vertegenwoordigd in de RES U16. RES U16 komt nog ter 
besluitvorming (AB 6 oktober) naar u toe.)

Het algemeen bestuur wordt voorgesteld:

1. in te stemmen met de Regionale Energiestrategieën (verder RES) 1.0 van 
de regio's Midden-Holland en Foodvalley;

2. de RES-organisaties te informeren over het genomen besluit.



Pagina 5

Advies commissie: 
agenderen als hamerstuk voor de vergadering van het algemeen bestuur op 7 
juli 2021

3 Stukken ter consultering (Besluitvorming door college)

4 Informerend deel

4.1 Overzicht collegetoezeggingen met leeswijzer
Conform

5 Mededelingen
Er zijn geen mededelingen.

6 Ingekomen stukken
Er zijn geen ingekomen stukken. 

7 Rondvraag
 De heer Weierink (LNE) vraagt of het mogelijk is om bij het herstellen van 

de Rietveldse Kade in Woerden, de mogelijkheid van een wandelpad mee te 
nemen.

8 Sluiting
Vergadering wordt om 23.40 uur gesloten.


